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Trade Negotiations Committee

PARTICIPATION IN THE KENNWDY ROUND

Notification by Cyurus

The following communication has been received from the Government of Cyprus.

1. I am directed to inform you that the Republic of Cyprus will participate in thé
Kennedy Round of Trade Negotiations and will table at o later date a statement of the
offers which it would make as a contribution to the objectives of the negotiations.

2. In view of the great importance of agricultural prcduce to the Cyprus economy, I
should like to emphasize that, in tabling its offer, the Government of Cyprus will do
so on the assumption that the negotiations will result in the creation of acceptable

conditions of access to world markets for agricultural produce, which constitute the

major part of our exports. ’

PARTICIPATICN AUX NEGOCIATICNS KENNEDY

Notification de Chypre

Le gouvernement ce Chypre a fait pervenir au secrétariat la communication
dont la teneur suit.

1. D'ordre de mon gouvernement, j'ai 1'honneur de vous informer que la République
de Chypre partlcipefa aux negociations Kennedy et ¢ éposera & une date ultérieure
1'énoncé des offres qui représenteront sa uontrlbutlon a la réalisation des objectlfs
des neégociations, : ‘

2. Etant donné la grande importance des produits agricoles pour 1l'économie de Chypre,
je me permets de souligner que le gcuvernement cypclote déposera son offre en partant
€e 1'hypothése que les négociations aboutiront & la création de condition$ acceptables
@a'accés aux marchés mondiaux pour les produits agriccles, qui constituent la plus large
part de nos exportations.



